## KINGSWAY

24 UPPER BROOK STREET LONDON W1K 7QB UNITED KINGDOM

التاريخ: Date: 2 January 2019

Messrs. Jordan Securities Commission Disclosure Department Amman

المسادة هينة الأوراق المالية المحترمين دفترة الإفصاح عمان

Messrs. Amman Stock Exchange Amman

السادة بورصية عمان المحترمين عمان

Subject: Disclosure of the acquisition of more than 10% of the shares of Al-Equal Investment Company PLC

الموضوع: الإفصاح عن تعلقه ما يزيد عن ١٠٪ من أسهم شركة الاقيال للاستثمار م.ع.م.

Kind Greetings,

ثمبة طبية ربعد،

In accordance with the provisions of Article 13 of the Instructions on Companies Disclosure, Accounting Standards and Auditing Standards for the Year 2004 (as amended up to 2018), we would like to inform you that Kingsway FCF Overflow SPC – Segregated Portfolio One (the "Buyer") has completed on 27 December 2018 several purchase transactions for a total of nine million (9,000,000) shares of the shares of Al-Eqbal Investment Company PLC (the "Company") – equivalent to 15% of its total shares – from the Bank of Jordan and a group of investors represented by Al-Eqbal Jordanian General Trading Company. The Buyer's total shareholding in the Company is currently 15%.

عملا بأحكام المانة ١٣ من تعليمات المساح الشركات المصدرة والمعلير المحاسبية ومعايير التنقيق لسنة ٢٠٠٤ (حتى تعديلاتها في الانتمار)، نرجو اعلامكم بان شركة Kingsway FCF Overflow في المحاسبية وعاشري") لد قلمت SPC – Segregated Portfolio One إلى ٢٠١٨ كاترن الأول ٢٠١٨ بتقليد حدة عمليات شراء لما مجموعة تسعة ملايين (٥٠٠٠٠) منهم من أسهم شركة الإقبال للامتثمار مرعم، ("الشركة") – أي ما يعادل ١٥٪ من كامل أسهمها – من بنك الأردن ومن مجموعة من المستشرين معالين بشركة الإقبال الأردنية للتبارة العامة. هذا وتبلغ كامل معناهمة المشتري حاليا في الشركة الاثبارة العامة.

The intention from the purchase is long term investment.

إن النية من الشراء هو الاستثمار طويل الأمد.

Please note that the Buyer is a fund company managed by Kingsway Capital Partners Limited which controls 40.15% of the shares of the Company in total across all funds under its management and is represented by Mr. Manuel Stotz on the board of directors of the Company.

يرجى الطم أن المشتري هي شركة صندوق استثماري تنيره شركة كينجزوي كابيتال بارتنرز لمند والتي تسيطر على ما مجمله ١٥,٠٥٪ من أسهم الشركة من خلال كافة الصناديق الاستثمارية التي تنيرها ويمثلها المعيد ماذيل ستونز في مجلس إدارة الشركة.

Kindly accept our deepest respect.

وتقضاوا يقبول فاتق الإحترام، ، ،

Forlie:

Kingsway Capital Partners Limited

Signature/التوقيع

Elmor Me Jong 18- .

Name/إلاسم/Name

Conor McNaughton

Capacity/الصنة

Director

الدائسة عسان الدائسة الإدارية والمائية الدائسة الإدارية والمائية ٢٠١٩ عنان، ١٠١٩ الرقم التسلسل: ٣٤ ما ١٠١٥ رقم اللسف: ١٠١٩ ما الإدراج